
Geachte heer/mevrouw, 

 

De afgelopen tijd volg ik met veel belangstelling de debatten over de nieuwe wetten en regels voor de 
gastouderopvang vanaf 2025. 

Graag zou ik uw aandacht vragen over één belangrijk punt: GEWIJZIGD AMENDEMENT over de 
maximering van het aantal Gastouderbureaus, punt Nr.: 10. Deze is helaas afgewezen. 

Ik las dat er in de Eerste Kamer ook vragen over gesteld zijn door i.i.g. twee partijen. 

Vooral om dit punt maak ik mij zorgen. In alle andere punten kan ik mij zeker goed vinden. Als 
ondernemer, ZZP-er wil ik namelijk zelf kunnen kiezen met wie ik samenwerk. Nog belangrijker, 
ouders moeten kunnen kiezen bij welke gastouder ze hun kinderen onderbrengen en daarnaast met 
welk Gastouderbureau ze in zee willen gaan.  

Als de nieuwe regels van kracht gaat wil dat zeggen dat ik straks tegen klanten nee moet gaan 
zeggen. 

Er zijn namelijk klanten die al bij een Gastouderbureau staan ingeschreven maar daardoor niet bij mij 
hun kinderen kunnen onderbrengen. Tevens als een derde Gastouderbureau belt met een 
opvangvraag moet ik direct nee zeggen.  

Dit is echt onacceptabel maar wel de harde realiteit. Ouders willen geen extra papier werk, extra 
inschrijfkosten of hogere tarieven.  

Dat is erg zuur als je een kindplaats beschikbaar hebt maar nee moet zeggen omdat je niet met een 
derde partij/nieuw Gastouderbureau in zee kan en mag gaan.  

U kunt het vergelijken met het kopen van een brood bij de supermarkt of de bakker. De ene week 
gaan we naar twee supermarkten maar volgende week willen we misschien naar de bakker op de 
hoek. 

Dit gaat ons echt klanten kosten en dat is niet goed voor de gehele sector.   

Nogmaals ik las dat er in de Eerste Kamer ook vragen over gesteld zijn door i.i.g. twee partijen. 
Zouden wij nog wat kunnen doen om dit naar minimaal drie Gastouderbureaus om te zetten of dat het 
zelfs helemaal van tafel gaat?  

Ik vraag me namelijk oprecht af of het wettelijk mogelijk is om een ondernemer op te leggen 
met hoeveel Gastouderbureaus wij in zee mogen gaan. 

Als we met drie Gastouderbureaus mogen samen werken hebben we i.i.g. iets meer lucht en kansen 
om klanten te binden. Dit gaat ons als ondernemer echt geld kosten en dus een verschil in inkomsten 
voor mijn gezin. In de huidige tijd is dat zeer belangrijk omdat alles al veel duurder is geworden zoals 
u wellicht weet. 

Daarnaast is samenwerking met meerdere Gastouderbureaus echt een voordeel. Vaker 
controles/evaluaties, meerdere opleidingsmogelijkheden, samenwerking met andere 
gastouders etc.. 

Hopelijk zijn er nog dingen binnen de Eerste en Tweede Kamer of die ik op persoonlijke titel kan doen 
om dit in de toekomst te verbeteren.  

Ik sta er voor open om mijn verhaal persoonlijk te komen toelichten in de Eerste Kamer.  

 

 


